
PROTOKÓŁ Nr XL/2022  

 

z obrad XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 7 czerwca 2022 roku, 

która odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Sadownem o godz. 900 

 

Skład Rady – 15 

Obecnych według listy obecności – 12 

Nieobecni: Ryszard Decyk 

       Małgorzat Lipka- Bartosik 

       Jarosław Popławski 

 

Ponadto na sesję przybyli: Pan Marcin Gręda – Zastępca Wójta, Pani Anna Rukat – Skarbnik 

Gminy. 

 

 

Do punktu pierwszego porządku obrad: 

 

Pan Tomasz Szymanik – Przewodniczący Rady Gminy – przywitał wszystkich zebranych, 

rozpoczął obrady XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy 

obecności stwierdzono quorum. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. 

 

Do punktu drugiego porządku obrad: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości                  

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

b) w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu                              

na realizację zadania pod nazwą „Rozbudowa ulicy Wiejskiej w Sadownem” 

c) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 

2022-2033; 

d) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok; 

4. Zamknięcie obrad. 

 

 

Do punktu trzeciego porządku obrad 

 

a) w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Pan Tomasz Szymanik - Zmienił się sołtys w miejscowości Kołodziąż. Dlatego musimy Panią 

upoważnić w drodze uchwały do poboru podatku. Tylko taka zmiana. Sołtysem została Pani 

Monika Kędzierska. 

Dotarła radna Pani Bożena Rodź.  

Pan Tomasz Szymanik – Czy są jakieś pytania? Nie ma, przechodzimy do głosowania  

 

 

 



 

 



 b) w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Węgrowskiemu na realizację zadania 

pod nazwą „Rozbudowa ulicy Wiejskiej w Sadownem” 

Pani Anna Rukat – Na ostatniej Komisji budżetowej Państwo przegłosowali wniosek o to, że 

tą drogę robimy. Powiat wyraził zgodę na takie finansowanie, czyli w tym roku dokładka                 

1 071 500, 00 zł w przyszłym roku 1 085 000, 00 zł.  

Pan Tomasz Szymanik – Wynika to ze zwiększenia kwoty przetargu. 

Pani Irena Dębkowska – W tym przetargu jest jedna warstwa, jeden centymetr, nie ma kanału 

i nie ma łącznika. 

Pan Tomasz Szymanik – Dokładamy do drogi powiatowej.  

Pani Anna Rukat – Kwota dokładki ponad 400 000, 00 zł jest to kredyt, tak jak było 

postanawine na Komisji.  

Pani Małgorzata Zyśk – Na poprzedniej sesji Powiatu podejmowaliśmy uchwałę, Powiat 

zmniejszył środki na ten rok a jednocześnie zwiększył na przyszły rok. Trzeba był dołożyć 

350 000, 00 zł ze środków Powiatu na wykup gruntów. Zadaliśmy pytanie, dlaczego tak 

późno zgłoszone są te środki, ponoć robi się to w tym momencie. Wartość całej inwestycji 

będzie więc wynosiła 8 733 000, 00 zł, Gmina Sadowne 2 156 500, 00 zł a Powiat 2 576 500, 

00 zł będzie dokładał do tej inwestycji.  

Pani Anna Rukat – Płaciliśmy jeszcze za projekt 49 000, 00 w jednym roku 25 000, 00 zł. 

2 230 500, 00 zł to jest kwota, którą dokłada Gmina Sadowne. 

Pan Tomasz Szymanik - Gmina Sadowne wywiązuje się z ustaleń i sumiennie dokłada                  

do inwestycji powiatowych na terenie Gminy Sadowne.  

Pani Małgorzata Zyśk – Bardzo sumiennie. 

Pan Waldemar Cyran – 350 000, 00 zł na wykup to środki powiatowe, gmina nie bierze            

w tym udziału. 

Pan Tomasz Szymanik – Macie Państwo jeszcze jakieś pytania. Nie widzę, przechodzimy do 

głosowania.      

 

 

 



 

 

 



c) w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sadowne na lata 2022-2033 

Pani Anna Rukat – Zmiany do budżetu opiewają na kwotę 348 983, 00 zł. Po stronie 

wydatków jest to kwota wyższa o 500 000, 00 zł jest to kredyt, który zwiększamy w związku  

z inwestycją. Zmienia się deficyt o 500 000, 00 zł.  Poprzedni było to 1 103 000, 00 zł w tej 

chwili jest 1603 000, 00 zł. Jeśli chodzi o dochody zwiększamy na oświatę. Dostaliśmy                   

z subwencji oświatowej na podwyżki dla nauczycieli. Zwiększamy plan dochodów o kwotę 

61 000, 00 zł z tytułu sprzedaży w dziale 010. W dziale 600 mamy zmniejszenie planu 

dochodów o kwotę 23 500, 00 zł z tytułu wpływu z różnych dochodów. W dziale 801 

zwiększenie planu dochodów o kwotę 5 000, 00 zł z tytułu wpłat rodziców za godziny ponad 

wymiarowe, jeśli chodzi o oddział przedszkolne. W dziale 851 zwiększenie planu dochodów 

o kwotę 50, 00 zł z tytułu środków COVID-19. W dziale 900 – zwiększenie planu dochodów 

o kwotę 35 000, 00 zł z tytułu dotacji na usuwanie azbestu. W dziale 921 zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 23 116, 00 zł z tytułu wpływu z usług i z tytułu odszkodowania na dach 

Muzeum. W dziale 926 – zmniejszenie planu dochodów o kwotę 8 000, 00 zł z tytułu różnych 

dochodów.  W wydatkach zwiększenie planu wydatków o kwotę 639 500, 00 zł wynika to            

z załącznika inwestycyjnego. Jedna to jest droga powiatowa, na którą Państwo 

podejmowaliście uchwałę. Druga to jest droga, na którą dostaliśmy dotacje 650 000, 00 zł               

a z przetargu jest to 1 040 000, 00 zł. Mamy zmniejszenie planu wydatków w dziale 750                

o kwotę 58 724, 00 zł z  bieżących opłat.Zwiększenie o 39 000, 00 zł jeśli chodzi o straże 

pożarne. Wpłynęła faktura z OSP Sokółka za fotowoltaikę za 11 miesięcy 31 000, 00 zł.                  

W dziale 801 zwiększenie planu wydatków o kwotę 420 707, 00 zł na bieżące potrzeby, 

wypłata podwyżek pensji nauczycieli. W dziale 854 zwiększenie planu wydatków o kwotę 

5 000, 00 zł. z tytułu dokładki do dotacji na stypendia szkolne - zadania własne. Dostaliśmy 

dotacje w kwocie 20 000, 00 zł., Gmina ma obowiązek dołożyć 20%. W dziale 900 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 15 000, 00 zł z dotacji na zadania bieżące, usuwanie 

azbestu. W dziale 921 zwiększenie planu wydatków o kwotę 13 000, 00 zł na bieżące 

potrzeby – remont dachu budynek Muzeum. W dziale 926 zwiększenie planu wydatków         

o kwotę 15 000, 00 zł na bieżące potrzeby w Hali sportowej zakup oleju opałowego.                      

W tamtym roku, przez cały rok zapłaciliśmy 36 000, 00 zł w tej chwili za 4 miesiące jest to 

kwota 51 000, 00 zł. To tyle jeśli chodzi o dochody i wydatki w uchwale budżetowej. 

Wszystko macie Państwo rozpisane w załącznikach. Jeśli chodzi o WPF to w 

przedsięwzięciach poprawione jest przedsięwzięcie dotyczące dotacji dla Powiatu. Do tej 

pory była to kwota 665 000, 00 zł teraz jest to 1 071 500, 00 zł. Jeśli chodzi o WPF 

wprowadzone jest dodatkowe 500 000, 00 zł kredytu i rozpisane potem w spłatach. 

Pan Waldemar Cyran - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Skarbnik proszę o 10 

minut przerwy w sesji.  

Pan Tomasz Szymanik – Przychylam się. 

Pan Tomasz Szymanik – Wznawiamy obrady po przerwie, Panie Wójcie  

Pan Waldemar Cyran – Udało nam się pozyskać środki do budżetu gminnego z Samorządu 

Województwa Mazowieckiego w wysokości 179 500, 00 zł na remont sali gimnastycznej 

niepublicznej szkoły w Kołodziążu. Żeby zrealizować to zadanie potrzebny jest wkład własny 

w kwocie 60 000, 00 zł. Poprosiłem Państwa, aby przeprowadzić przetarg i zobaczymy czy po 

przetargu rzeczywiście środki, które zabezpieczymy są wystarczające aby zrealizować to 

zadanie. Pani Skarbnik omówi zmiany. 



Pani Anna Rukat – Poprawiono dochody i wydatki o kwotę 179 500, 00 zł. W sumie                    

po wprowadzonych mianach zmianach plan dochodów 29 141 743, 08 zł a plan wydatków                       

po zmianach 30 744 801, 56 zł. Poprawka dotyczy zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Modernizacja sali gimnastycznej w Niepublicznej Szkole Kołodziążu”. Z przebudowy drogi 

gminnej Krupińskie-Sadowne zabieramy 20 000, 00 zł, z przebudowy drogi gminnej 

Morzyczyn Włóki zabieramy 5 000, 00 zł, z przebudowy drogi gminnej Orzełek zabieramy 

5 000, 00 zł, z przebudowy drogi gminnej Płatkownica zabieramy 15 000, 00 zł,                           

z przebudowy drogi gminnej Złotki zabieramy 5 000, 00 zł, z przepustu n Bojewce zabieramy 

5 000, 00 zł, z budowy drogi gminnej Zieleniec zabieramy 5 000, 00 zł. Jest to 60 000, 00 zł. 

Poprawka dotyczy również przedsięwzięć, otrzymali Państwo tą zmianę.  

Pan Tomasz Szymanik – Dyskusja była dosyć obszerna ale jeśli jeszcze ktoś chce cos 

powiedzieć to proszę.  

Pani Bożena Rodź – Bardzo się cieszę, że środki zostały przesunięte. Prawie 180 000, 00 zł, 

które możemy uzyskać z Urzędu Marszałkowskiego, dają naprawdę duże możliwości żeby tą 

salę wyremontować. To jest jedyny obiekt w Kołodziążu gdzie możemy coś zrobić dla 

wszystkich mieszkańców.  

Pan Tomasz Szymanik – Kilka miejscowości złożyło się na tą inwestycję. Proszę Pan Wójta 

aby przy kolejnych zgłaszanych wnioskach w pierwszej kolejności wziąć pod uwagę te 

miejscowości, które złożyły się na tę inwestycję a szczególności te, które największymi 

kwotami zasiliły tę inwestycję.  

Pan Waldemar Cyran – Nie do końca jest to takie proste i klarowne i oczywiste. Te 60 000, 

00 zł powiększamy o 180 000, 00 zł. Nie jest to działanie na szkodę gminy, na szkodę 

mieszkańców. Myślę, że jest uzasadnione żebyśmy pozyskali fundusze do końca.  

Pan Tomasz Szymanik – Dziękuję, czy macie Państwo jakieś uwagi Przechodzimy do 

odczytania i głosowania WPF.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



d) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2022 rok; 

 



Pan Tomasz Szymanik – Zamykam XL Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Sadowne zwołaną na dzień 

dzisiejszy. Dziękuję Państwu za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokolant:                    Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Stefaniak                                                                               Tomasz Szymanik 

 


